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Szanowny Pan dr n. med, Jacek Kozakiewicz
Prezes S/ąskiej lzby Lekarskiej w Katowicach
40 _ 1m Katawice ul' Grażyńsklego 49A

Szanowny Panie Prezesie!

Ujawniony niedawno fakt zwrócenia pnez Ślqski oW NFz do centrali w Warszawie prawte

200 mln. zł z tytułu niewykonystania środków na leczenia pacjentów w roku 2013. wzbudził
powszechne obunenie wśród pacjentów i dyrektorów podmiotów świadczqcych usługi
medyczne. W pełni popieram to oburzenie. W tej sprawie zwróciłam się do p.o Prezesa NFZ
w Katowicach o wskazanie przyczyn zaistniałej sytuacji. Poprosiłam o wyjaśnienie dlaczego
spłWajqce na bieżqco ze szpitali szczegołowe sprawozdania o leczeniu i kotejkach nie sq
analizowane pod kqtem maksymalnego wykorzystania środków będqcych w dyspozycji oW
NFZ na leczenie pacjentóW W danym roku'

W jednym z wywiadów wskazał Pan Prezes na potnebę zmiany przepisów. Proszę
o Wskazanie propozycji takiej zmiany przepisów, aby niewykorzystanie pieniqdze planowane
na refundacje lekóW można było pneznaczyc np. na nadrobienie zaległości zwiqzanych
z prowadzeniem różnych programow lekowych np. chemioterapii niestandardowei'


